
Svar från Fristadbostäder ABs styrelse på Revisionskontorets granskning av ärendeberedning: 

 

Rapporten var intressant läsning och vi ska vara ödmjuka och erkänna att vi lärde oss en del saker 
genom det som sammanställts och genom de diskussioner som rapporten medförde i vår styrelse. Vi 
har årlig översyn av våra styrdokument så som tex Arbetsordning för styrelsen och Arbetsinstruktion 
för VD. Nu tar vi med oss våra nyvunna kunskaper in i årets översyn. Ett och annat förtydligande i 
våra protokoll kan det också leda till. 

 

Med vänliga hälsningar 

 

Kjell-Ove Sethson 

VD 

Fristadbostäder AB 


